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Posėdis vyko: 2024 m. sausio mėn. 18 d. (16.30-18.30 val.) 

Posėdį vedė: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė 

Posėdžio sekretorė: Ingrida Danisevičiūtė 

Dalyvavo: progimnazijos tarybos nariai Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė, Ramunė Guogytė, Vytautas 

Jonas, Agnė Dicevičiūtė, Linas Samuolis, Frida Dolinina ir direktorė Jurgita Zinkienė. 

DARBOTVARKĖ:  

1. Naujų tarybos narių pristatymas. 

2. Direktorės Jurgitos Zinkienės 2023 m. veiklos ataskaita.  

3. Mokyklinių uniformų  pasirinkimų klausimai. 

4. Kiti nenuplanuoti klausimai. 

1. PRISTATYTA: įvyko tarybos narių trumpi prisistatymai.  

2. PRISTATYTA: Direktorės Jurgitos Zinkienės 2023 m. veiklos ataskaita. 

Direktorė Jurgita Zinkienė pristatė ataskaitą pažymėdama svarbiausius aspektus, prioritetinius 

uždavinius. Inicijuotas ugdymo turinio, „Eduka“ klasės įsigijimas, nuolatinio tobulėjimo sistemos 

kūrimas, tęsiamas raštingumo ugdymas (augo 5,5 proc.). Sprendžiamas įtraukiojo ugdymo 

klausimas (97 proc. sup. mokinių teikiama pagalba), stiprios bendruomenės kūrimas, ugdymo 

komandos veiklos palaikymas. Pasidžiaugta akademiniais mokinių rezultatais: yra laimėtos 164 

prizinės vietos įvairiuose konkursuose. Mokykloje įrengta lauko klasė, mieste vyksta metodinių 

būrelių veikla (istorija, matematika, pradinio ugdymo, lietuvių kalbos, fizinio ugdymo). Kilo 

mokinių pažangumo rodiklis (96 proc.), net 75 proc. mokosi be šešetų. Pabrėžtas siekis optimizuoti 

veiklas ir išlaikyti stabilius pasiekimus. 

2. NUTARTA: kiekvienam tarybos nariui individualiai detaliau susipažinti su atsiųsta direktorės 

Jurgitos Zinkienės 2023 m. veiklos ataskaita ir priimti bendrą tarybos sprendimą nuotoliniu būdu. 

3. SVARSTYTA: mokyklinių uniformų  pasirinkimų klausimas. 

Buvo pristatyti skirtingų gamintojų uniformų pavyzdžiai: Manovita, Elva ir Libeta. Vytautas Jonas 

pasiūlė neatsisakyti švarkų. Direktorė Jurgita Zinkienė pasiūlė rinktis geriau mažiau uniformų 

variantų nei daugiau. Frida Dolinina pasiūlė atsisakyti geltonos spalvos. 

3. NUTARTA: išlaikyti pilką ir tamsiai vyšninę (bordo) uniformų spalvą. Visi pritarė prie 

administracijos pasiūlymo pasirinkti kokybiškesnį gamintoją „Elva“. 

4. SVARSTYTA: kiti klausimai. 

Direktorė Jurgita Zinkienė iškėlė klausimą dėl rusų kalbos išlikimo mokykloje. Pagal paskutinius 

stebėjimus tendencija yra mažėjantis grupių skaičius. Šiuo klausimu įvyko trumpa diskusija. 

Mokinių tarybos prezidentė Frida Dolinina paprašė pagalbos dėl metų nominacijų renginio. 

Pirmininkė Ramunė Skestenienė pasiūlė renginį pirmiausia aptarti mokinių tarybos susirinkime. 

Mokinys Linas Samuolis pasisakė dėl 8-tokų fizikos ir chemijos programos ir priemonių neturėjimo 

laboratoriniams darbams. 



4. NUTARTA: dėl rusų kalbos mokymų nutarta kol kas nieko drastiškai nekeisti ir laukti natūralaus 

rusų kalbos besimokančių grupių mažėjimo. Mokytoja Ramunė Guogytė pažadėjo dėl metų 

nominacijų renginio pakuruoti žvaigždžių gaminimą. Dėl laboratorinių darbų direktorė Jurgita 

Zinkienė patikrins, ar yra laboratorinių darbų priemonės užsakytos mokyklos turtinimo plane. 

 

Sekantis tarybos susirinkimas vyks 2024 m. kovo 21 d. 16 val. 30 min.  

 

Posėdžio pirmininkė                                                                               Ramunė Skestenienė 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                 Ingrida Danisevičiūtė 


